
                       Zápis z valné hromady 2025, 

která se konala dne 5.2.2025 v obřadní síni Staré radnice na Krakonošově 

náměstí v Trutnově. 

PROGRAM: 

1. Zahájení, přivítání 

2. Zpráva o činnosti za uplynulý rok 

3. Zpráva hospodáře a revizní komise 

4. Volba výboru a statutárních orgánů 

5. Zpráva o návrhu činnosti na letošní rok 

6. Kulturní příspěvek 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

PRUBĚH:  

1. Valnou hromadu zahájil předseda klubu Tomáš Kubíček přivítáním všech 

přítomných. 

2. Ve zprávě o činnosti za uplynulý rok vyzdvihl především: 

    - zájezd do úpického divadla na hru: „Helena ve stínu bratří Čapků“ 

    - přednášku doc. Poláčka: „Čapci a nejen o nich“ 

    - přednášku Mgr. Ziny Rýgrové a pana M. Zvelebila o historii úpického divadla 

    - přednášku „Po stopách Krakatitu“ v podání paní Petry Lacnarové,Dis. 

    - adventní setkání spojené s přednáškou PhDr. H. Zahiroviče 

    Usnesení:                                                                                                        24-0-0 

3. O hospodaření za uplynulý rok podal zprávu Mgr. Tomáš Karel. Vyjmenoval 

    oblast příjmů i výdajů a VH seznámil se stavy zůstatků v pokladně i na účtu. 

    Členka revizní komise paní Rubíková sdělila, že byla provedena revize všech  

    dokladů  a nebylo shledáno žádných závad. 

   Usnesení:                                                                                                         24-0-0 

4. Paní H. Horynová přednesla návrh na složení výboru: (uvedeno bez titulů) 

    Předseda Tomáš  Kubíček 

    členové: Eva Šidláková, Juliana Trojanová, Marcela Číhalová, Hana  

                    Jůzlová, Hana Horynová, Tomáš Karel a náhradnice Marta   

                    Hejduková.  

    Statutárními orgány byli navrženi Tomáš Kubíček a Hana Horynová 

    Revizní komise: Dagmar Rubíková, Marie Zachová 

    Všichni přítomní členové s návrhem souhlasili. 



    Usnesení:                                                                                                        24-0-0 

5. Předseda klubu předložil návrh akcí na letošní rok. Jsou to: 

    - výstava fotografií Karla Čapka v galerii Dračí ulička                                 18.2. 

    - hudebně literární pásmo v podání PhDr. Pešička a Mgr. Pěkné            02-03 

    - přednáška PhDr. Fr. Novotného: „Setkání s Karlem Čapkem                 3.4. 

    - přednáška PhDr. Jindry Juklíčkové v Uffu                                                    8.4. 

    - zájezd do Hronova                                                                                           05 

    - návštěva Žacléře při příležitosti odhalení pamětní desky J. Čapkovi      06-07 

    - přednáška kronikářky města Mgr. Aleny Křivské                                        ? 

6.  Při příležitosti holocaustu přečetla MUDr. Eva Šidláková úryvky z dopisů,     

     které zaslal rodině Josef Čapek z koncentračního tábora. V letošním roce si  

     připomeneme 80. výročí úmrtí Josefa Čapka a 135. výročí narození Karla  

     Čapka. 

7. V diskuzi vystoupila paní Věra Mimrová s dotazem, zda by příští VH mohla  

     být v přísálí Národního domu, kde je komornější prostředí. Tomáš Kubíček  

     prověří možnost realizace tohoto návrhu. 

8. Předseda klubu v závěru poděkoval všem za účast na letošní VH. 

 

Zapsala: H. Horynová, 13.2.2025 

 


